

电动工具行星电机 医用手枪钻行星电机
Planetary Gear Motor for Electric Power Tools and Medical Pistol Drills

● 产品说明 Product description

行星减速器在电动工具中得到最广泛的运用。因为它具有中心出轴、体积小、出力大、抗冲击、经久耐用等优点，所以是电动工具的忠实伴侣。

本公司是制造行星减速器的专业厂家，具有为电动工具配套的丰富经验，有众多永磁直行星电机、直流无刷行星电机的品种可供选择。

With the features of center out shaft, small size, high torque, shock resistance, durable usage, planetary gearboxes are widely used in electric power tools.

Our company professionally makes planetary gearboxes and is experienced in making PMDC planetary gear motors and BLDC planetary gear motors for electric power tools.



各种规格的医用手枪钻行星电机

Planetary gear motor with different specifications for medical pistol drills



医用手枪钻行星减速器

Planetary gearboxes with different specifications for medical pistol drills



螺纹安装的医用手枪钻行星减速器

Planetary gearboxes for thread mounting medical pistol drills